
تا روحیهی حرص به دنیا به روحیهی اُنس با خدا تبدیل شود.
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متن پرسش

سلام: گاهی که اخباری از فساد اقتصادی می شنوم خیلی ناراحت می شوم، به حدی که اعصابم خرد

می شود و خیلی برایم تلخ و منزجر کننده است. آیا حال من در این مواقع طبیعی است؟ اگر نه چه کار

کنم که در این اوقات آن قدر عصبانی نشوم و بهم نریزم؟ به طور کلی خوب است در این مواقع چه کار

کنم؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: چرا نباید انسان از این فاجعهی بزرگ که به آبروی انقلاب اسلامی ضربه

میزند، ناراحت نشود؟ میماند که همهی این مشکلات به جهت آن است که ما در نظام آموزشی و

رسانهای خود، همّت کامل برای تربیت معنوی و عرفانیِ مردم اعمال نکردیم تا روحیهی حرص به دنیا

به روحیهی اُنس با خدا تبدیل شود. آن وقتی که مردم به جای تماشای ماهواره، تلویزیون میدیدند، یا

آنها را مشغول سریالهای سطحی و بیمحتوا کردیم و یا به برنامههای مذهبی کمعمق دلخوش

بودیم. لذا مردم آمادهی فاجعهای که در پیش رو داشتند، نشدند. از این جهت باید خود را ملامت کنیم

و برای آینده با جدّیت تمام بر اساس آموزههای عرفانی حضرت روح االله«رضوانااللهتعالیعلیه»

برنامهریزی نمام. موفق باشید


